
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. februar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 702 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 702:  

”Hvad har ministeren tænkt sig at gøre for at gøre det nemmere for de 

praktiserende læger at udvide deres lokaler, så de har plads til uddannelseslæger, 

og vil regeringen gøre det muligt for de praktiserende læger at søge om tilskud til 

lokaleudvidelse, f.eks. ved at de får adgang til at søge om midler fra puljen til 

sundhedshuse på lige fod med kommuner?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den ekstraordinære situation, som Sund-

heds- og Ældreministeriet og ministeriets styrelser befinder sig i, i forbindelse med 

håndteringen af COVID-19. 
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